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Referat 
 

Dialogmøde d. 26/8-24 
 
  

Deltagere:  
7 pårørende 
1 frivillig 
Tine Hildebrand Områdeleder 
Connie Middelbo sektionsleder Nord 
Lene Andersen sektionsleder Syd 
 
Gennemgang af tilsynsrapport: 
 
Connie fortæller om tilsynet, gennemgår alle punkter. Der var kun anmærkning på 
dokumentation i forhold til en forkert dato. 
 
Kort omkring tilsynet: 
 
Connie kommer med eksempel på en situation, hvor en elev og tilgangen til en dement ikke 
fungerede, her blev der undervist i demens i praksis, for at få redskaber til håndtering af 
borgere med en demens sygdom. 
 
 
Lidt omkring bryghuset: 
 
Det bliver informeret om nøglepersoner, undervisning, UTH, ugentlige møder, livshistorie, 
kost. 
 
Plejecenterråd: 
 
Der bliver informeret om plejecenterråd. 
Tyge som er formand for plejecenterrådet, informere om tiltag omkring ugeavis og 
havearbejde på fællesarealer. 
Der opfordres til flere medlemmer i plejecenterrådet eller om nogen kender nogen fra 
civilsamfundet. 
 
Frivillige på bryghuset: 
 
Frivillige er til rådighed i forhold til ledsagelse hos de borgere som ingen pårørende har.  
Der opfordres til flere medlemmer i plejecenterrådet eller om nogen kender nogen fra 
civilsamfundet. 
Der er mange frivillige på Bryghuset som også undervises i demens i praksis. 
Pårørende efterspørger om de også kan få undervisning, det vil vi sætte i gang. Gerne om 
aftenen. 
Tyge fortæller om egen erfaring. 
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Adoptions klasser: 
 
Tine informerer om de klasser som vi på bryghuset ”adoptere” 
Pårørende spørger ind til om der er behov for nogle aktiviteter på bryghuset, det har vi altid 
behov for. Nogle beboere kan kun deltage på afdelingerne. 
 
Kommende samarbejde med Svendborg kommune og kulturlivet: 
 
Tine fortæller om, at kommunen arbejder på at invitere kultur ind på plejecentrene, både at 
skabe liv men også muligheder for at udfylde lokaler. 
 
 
Refleksioner og spørgsmål fra pårørende: 
 
Pårørende spørger ind til om de må komme på afdelingerne med aktiviteter, det vil meget 
gerne tage imod. 
Det snakkes om ombygningen på bryghuset, og at det nok vil give lidt larm fra håndværkerne. 
Der gøres opmærksom på, at der kan være dårlig akustik i boligerne, pårørende opfordres til 
at kontakte Domea. 
Pårørende ønsker at der kommer fokus på kost og evt. ikke så traditionel kost.  
 
 
Kort om indflytningssamtaler: 
 
Evaluering på indflytningssamtalerne, de pårørende føler sig godt taget imod, dog kan 
flytninger i jul og nytår være lidt kaotisk, men ikke i forhold til bryghuset. 
Pårørende føler at de har et godt samarbejde med personalet på bryghuset. 
Pårørende føler at de får de rette og nødvendige informationer fra bryghuset. 
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